

សារលិខិតជូនពររបស់សម្តេចព្រឹទ្ធាចារ្យនៃរដ្ឋធានីម៉ូស្កូ និងប្រទេសរុស្ស៊ីទាំងមូល
លោក គីរីល ក្នុងឱកាសពិធីបុណ្យប៉ាស្កា
ជូនចំពោះ ពួកមហាបូជាចារ្យ ពួកបូជាចារ្យ ពួកឌីកុន
ពួកសង្ឃ ព្រមទាំងធ្វើជូនសមាជិកទាំងអស់ នៅទូទាំង
ព្រះសហគមន៍គ្រិស្តសាសនាអថូដុកប្រចាំនៅប្រទេសរុស្ស៊ី

សម្តេចលោកមហាបូជាចារ្យ លោកបូជាចារ្យនិងឌីកុនជាទីគោរព
លោកសង្ឃនិងជនជីវិតដែលជាទីគោរព បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់អើយ!

ព្រះគ្រិស្តបានរស់ឡើងវិញ!

ក្នុងពិធីបុណ្យនៃការរងទុក្ខរហូតដល់សុគត និងការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដ៏អស្ចារ្យ និងការសង្គ្រោះពិភពលោកនេះ ខ្ញុំសូមជម្រាបសួរទៅកាន់អស់លោកអ្នកអស់ពីដួងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ដោយការបង្ហាញប្រាប់ដល់អស់លោកអ្នកនូវព្រះបន្ទូលអះអាងទាំងនេះស្តីពីជីវិត។ *នៅថ្ងៃដ៏វិសុទ្ធដ៏លើស លប់ដែលបានប្រារព្ធឡើងនេះ* គឺជាក្តីអំណរខាងវិញ្ញាណ និងការដឹងគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះព្រះជាម្ចាស់ ដែលសម្តែងឲ្យឃើញពីដួងព្រះទ័យ និងជម្រៅនៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះអាទិករ (ព្រះបង្កើត) ដែលទ្រង់មានចំពោះមនុស្សជាតិ នៅពេលដែលយើងចង់ព្យាយាមបង្ហាញពីអារម្មណ៍របស់យើង នោះយើងស្ទើរតែមិនអាចរកឃើញព្រះបន្ទូលណាផ្សេងទៀតក្រៅពីស្ត្រីៗដែលបានផលិតជីវិតលើផែនដី ដែលពួកនាងបានរត់ទៅរកពួកសាវក ដើម្បីប្រាប់ពួកគេអំពីព្រឹត្តិការណ៍ដ៏អស្ចារ្យ ដែលពួកនាងបានឃើញព្រះជាម្ចាស់។

មនុស្សម្នាក់អាចស្រមៃមើល ថាតើមានការលំបាកយ៉ាងណាចំពោះសិស្សរបស់ព្រះសង្គ្រោះក្នុងការជឿលើការពិតនៃការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះអង្គ។ ការនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ដែលពួកគេបានឃើញលោកគ្រូដ៏ជាទីស្រឡាញ់របស់ពួកគេត្រូវបានគេធ្វើទារុណកម្មនិងឆ្កាង។ ហេតុការណ៍នេះទើបតែនៅថ្មីៗក្នុងគំនិតរបស់ពួកគេនៅឡើយទេ គឺជាការចងចាំអំពីរបៀបដែលព្រះសពរបស់ទ្រង់ដែលបានសុគត និងគ្មានព្រះជន្ម ហើយត្រូវបានគេដាក់ក្នុងផ្នូរ ដោយមានថ្មដ៏ធ្ងន់មួយបានរមៀលទៅបិទមាត់ទ្វារផ្នូរ។ ហើយឥឡូវនេះ ទុក្ខព្រួយផ្តល់កន្លែងដល់ភាពរឹងមាំនៃជំនឿ និងជ័យជម្នះនៃជីវិត ហើយទឹកភ្នែកនៃសេចក្តីទុក្ខលំបាកបានប្រែទៅជាទឹកភ្នែកនៃក្តីអំណរ។

បទពិសោធន៍នៃការប្រកបទាក់ទងគ្នាពិតប្រាកដជាមួយព្រះគ្រីស្ទ ដែលទ្រង់បានមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ និងជាភ្នាក់ងាររំលឹកការរងទុក្ខរហូតដល់សុគត និងការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវ ដែលមិនបានរលាយ ថែមទាំងបានជំរុញ និងផ្តល់ស្ថាប័នដល់ពួកសាវ័កដែលបានទៅដល់ចុងបំផុតនៃផែនដី ដើម្បីអធិប្បាយព្រះបន្ទូលអំពីការអត់ទោសបាប និងសេចក្តីសង្គ្រោះដែលយើងបានទទួលតាមរយៈព្រះជាម្ចាស់យេស៊ូវដែលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញចេញពីផ្ទះ។ ដោយមិនមានភាពភ័យខ្លាចចំពោះទុក្ខលំបាក និងការធ្វើទុក្ខបៀតបៀនយ៉ាងព្រៃផ្សៃ រងទុក្ខលំបាកយ៉ាងនឿយហត់ និងសេចក្តីវេទនាផ្សេងៗ ពួកសាវ័ក មិនចេះនឿយហត់ និងបានធ្វើបន្ទាល់ដោយភាពក្លាហានពីព្រះគ្រីស្ទ ដែលទ្រង់ជាអ្នកឈ្នះលើសេចក្តីស្លាប់ទាំងស្រុង។

អស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំមកហើយ ដំណឹងនៃការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញបានបង្កើតឡើងដែលជាស្នូលសំខាន់នៃជីវិតរបស់ព្រះសហគមន៍ ដែលបានខិតខំនាំយកដំណឹងទាំងនេះទៅកាន់ *មនុស្សគ្រប់រូប ដែលចូលមកក្នុងលោកិយ* (យ៉ូហាន ១:៩)។ នៅក្នុងពន្លឺនៃការរងទុក្ខរហូតដល់ការសុគត និងការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺពិតជាខុសគ្នាមែនទែន៖ ការភ័យខ្លាច និងភាពអស់សង្ឃឹម បណ្តាលមកពីទុក្ខព្រួយ ទុក្ខវេទនា និងបញ្ហាលោកិយ ចាកឆ្ងាយទៅ។ ហើយសូម្បីតែកាលៈទេសៈដ៏លំបាកនៃគ្រាដ៏លំបាកទាំងនេះ ក៏បាត់បង់នូវភាពស្រួចស្រាវដ៏អាក្រក់របស់ពួកគេនៅក្នុងទស្សនៈនៃភាពអស់កល្បជានិច្ចដែលបានផ្តល់ឲ្យយើង។

ដើម្បីធ្វើបន្ទាល់ពីព្រះសង្គ្រោះដែលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ យើងមិនចាំបាច់ទៅកន្លែងណាឆ្ងាយដូចពួកសាវ័កបានធ្វើទេ, ពួកគេបានផ្សាយដំណឹងពីការរងទុក្ខរហូតដល់សុគត និងការមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវទៅកាន់លោកិយទាំងមូល។ មនុស្សជាច្រើននៅជុំវិញយើងកំពុងត្រូវការគំរូពីការរស់នៅដោយ *ជំនឿគ្រីស្ទបរិស័ទដែលធ្វើតាមរយៈសេចក្តីស្រឡាញ់* (កាឡាទី ៥:៦)។ ព្រះជាម្ចាស់មិនទាមទារពីយើងនូវទង្វើរវាងមួយចំនួន ដែលហួសពីកម្លាំងរបស់យើងទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែសុំឲ្យយើងសម្តែងសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក ដោយត្រូវចាំថាតាមរយៈការធ្វើដូច្នោះ យើងក៏សម្តែងសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះទ្រង់ដែរ។ ស្នាមញញឹម ការយកចិត្តទុកដាក់ និងការអាណិតអាសូរចំពោះអ្នកដែលនៅជិតយើង ក៏ដូចជាពាក្យសម្តីល្អចិត្ត និងការគាំទ្រទាន់ពេលវេលា អាចក្លាយជាទង្វើដ៏សំខាន់បំផុតរបស់យើងសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់ព្រះជាម្ចាស់នៃយើង។

សព្វថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលពិភពលោកត្រូវបានហែកហូរដោយជម្លោះ និងការប្រឈមមុខគ្នា, នៅពេលដែលចិត្តជាច្រើនពោរពេញទៅដោយការស្អប់ ការភ័យខ្លាច និងការច្រណែន វាពិតជាមានសារៈសំខាន់ជាពិសេសក្នុងការយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអាជីពជាគ្រីស្ទបរិស័ទរបស់យើង និងដើម្បីបង្ហាញសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ស្មោះស្ម័គ្រចំពោះអ្នកជិតខាងរបស់យើង - សេចក្តីស្រឡាញ់តែមួយគត់ដែលអាចព្យាបាលរបួសដែលរងទុក្ខដោយអំពើអាក្រក់ និងភាពក្លែងក្លាយ។ យើងមិនត្រូវចុះចាញ់នឹងការល្អងរបស់ពួកអនាធិបតេយ្យ ដែលព្យាយាមបំផ្លាញការរួបរួមដ៏មានពរវាងគ្រីស្ទបរិស័ទអ្នកដុកនោះទេ។ ខ្ញុំសូម

ប្អូនស្អប់ដល់ព្រះជាម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលជាអ្នកទទួលមរណភាពនៃយើង ហើយសូមឲ្យអ្នកលើកការ
អធិស្ឋានដ៏ក្លៀវក្លាវរបស់អ្នកចំពោះទ្រង់ផងដែរ ដើម្បីឲ្យគ្រប់ឧបសគ្គបានជ័យជម្នះ សន្តិភាពយូរអង្វែង
និងរបួសនៃការបែកបាក់គ្នាបានជាសះស្បើយដោយព្រះគុណនៃព្រះជាម្ចាស់។

ជម្រាបសួរអស់លោកអ្នកនៅក្នុងពិធីបុណ្យនៃការរងទុក្ខរហូតដល់សុគត និងការមានព្រះជន្មរស់
ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវ, ខ្ញុំសូមអំពាវនាវជូនលោកអ្នកនូវពរជ័យនៃព្រះគ្រីស្ទដែលមានព្រះជន្មរស់
ឡើងវិញ ហើយសូមជូនពរដល់លោកអ្នកនូវកិត្តិអំណរក្នុងពិធីបុណ្យព្រះយេស៊ូវមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ
ដែលមិនចេះរឹងស្អុត ហើយពង្រឹងយើងក្នុងជំនឿ, សេចក្តីសង្ឃឹម និងសេចក្តីស្រឡាញ់។ ព្រះសព្វព្រះ
ហឫទ័យ សូមឲ្យពន្លឺនេះមិនរលត់ក្នុងចិត្តរបស់យើងឡើយ គឺតែងតែភ្លឺក្នុងលោកិយ (ម៉ាថាយ ៥:១៤)។
ហើយសូមឲ្យយើងបំភ្លឺដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ដោយការអានដំណឹងល្អ និងការទទួលទានព្រះគុណនៃ
ព្រះជាម្ចាស់ដោយអគ្គសញ្ញាគ្រីស្ទបរិស័ទនៃព្រះសហគមន៍ ឲ្យបានរីកចម្រើនជាលំដាប់ក្នុងចំណេះដឹង
អំពីព្រះជាម្ចាស់ និងតាមការបំពេញតាមបញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់ ដូច្នោះ មនុស្សនឹងឃើញអំពើល្អរបស់យើង
សូមលើកតម្កើងព្រះបិតានៃយើង ដែលគង់នៅស្ថានបរមសុខ (ម៉ាថាយ ៥:១៦) ហើយចូលរួមជាមួយ
យើងក្នុងការប្រកាសដោយអំណរថា៖

ព្រះគ្រីស្ទពិតជាបានរស់ឡើងវិញ!

+គីរីល

សម្តេចព្រឹទ្ធាចារ្យនៃរដ្ឋធានីម៉ូស្កូ និងប្រទេសរុស្ស៊ីទាំងមូល

ពិធីបុណ្យប៉ាស្ការរបស់ព្រះគ្រីស្ទ

២០២២